
Protokół Nr XXIX /2021 
z XXIX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 27 października 2021 r. 
 
 
 
XXIX sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego: http://www.powiat-
lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
 
Obrady rozpoczęto 27 października 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 20:11 
tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester- nieobecny  
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
 



2 
 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Zmiany do porządku obrad zgłosił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
I wniosek – zdjęcie z porządku sesji punktu 4 tj. podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
„Rocznego programu współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022”, 
 
II wniosek – dodanie do porządku obrad sesji w punkcie 5 punktu podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman. 
 
Głosowano I wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad – zdjęcie z porządku sesji punktu 4 tj. podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu Łańcuckiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na rok 2022”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz 
Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (8) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (3) 
Janusz Bester, Jan Kilian, Paweł Skoczowski. 
 
Mając na uwadze wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie 
uzyskał bezwzględnej większości i w związku z tym nie przeszedł.  
 
Głosowano II wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad – dodanie do porządku obrad sesji punktu 5 tj. podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Monika Roman, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (1) 
Jan Magoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mariusz Rejman 
NIEOBECNI (3) 
Janusz Bester, Jan Kilian, Paweł Skoczowski. 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Informacja Zarządu Powiatu Łańcuckiego o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Łańcuckiego za rok szkolny 2020/2021, w tym o wynikach egzaminu 
maturalnego i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2022”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/158/2020 z dnia 29 grudnia 

2020 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 
2025.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Profilaktycznego 
w Powiecie Łańcuckim na lata 2021 – 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
14. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
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15. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
16. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
17. Sprawy różne.  
18. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Informacja Zarządu Powiatu Łańcuckiego o stanie realizacji zadań oświatowych 
Powiatu Łańcuckiego za rok szkolny 2020/2021, w tym o wynikach egzaminu 
maturalnego i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie. 
 
 
Informacja Zarządu Powiatu Łańcuckiego o stanie realizacji zadań oświatowych 
Powiatu Łańcuckiego za rok szkolny 2020/2021, w tym o wynikach egzaminu 
maturalnego i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie przedstawił 
i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radny Jan Magoń, 
oraz 
Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta. 
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2022”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radna Monika Roman, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów poinformował, że 
powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, która wniosła poprawkę do projektu uchwały w § 12 ust. 2, który otrzymuje 
brzmienie „Powiat na realizację Programu w 2022 r. planuje przeznaczyć środki 
finansowe w wysokości 35 000 zł (słownie trzydzieści pięć tysięcy złotych)”.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów dotyczący zmiany w paragrafie 
12 ust. 2. zmiany kwoty z 20 000 zł na 35 000 zł w uchwale w sprawie przyjęcia 
„Rocznego programu współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Ryszard Kucha 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2022”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
 
Uchwała Nr XXIX/208/2021 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 
Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2022” została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Mariusz Rejman, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Wojciech Szura. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, którą 
przedstawił Krzysztof Wawro Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Uchwała Nr XXIX/209/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/158/2020 z dnia 29 grudnia 
2020 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r.  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych. 
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Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Dariusz Kuraś Przewodniczący 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/158/2020 z dnia 29 grudnia 
2020 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Łańcuckiego w 2021 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Uchwała Nr XXIX/210/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/158/2020 z dnia 
29 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r. została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 
2025. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Dariusz Kuraś.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2025. 
 



8 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
 
Uchwała Nr XXIX/211/2021 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 
lata 2021 – 2025 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Profilaktycznego 
w Powiecie Łańcuckim na lata 2021 – 2025. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Dariusz Kuraś.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Profilaktycznego 
w Powiecie Łańcuckim na lata 2021 – 2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
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Uchwała Nr XXIX/212/2021 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 
Profilaktycznego w Powiecie Łańcuckim na lata 2021 – 2025 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Damian Szubart Naczelnik Wydziału 
Komunikacji w Łańcucie.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, którą 
przedstawił Krzysztof Wawro Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
 
Uchwała Nr XXIX/213/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Danuta Ozga Naczelnik Wydziału 
Organizacyjnego.  
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Odnośnie powyższego projektu uchwały jest opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
którą zaprezentował Zbigniew Grad Przewodniczący Komisji (opinia w załączeniu do 
protokołu). 
 
W punkcie tym obecni byli mieszkańcy miejscowości Wysoka pani Magdalena Puchała, 
pan Henryk Bartman oraz pełnomocnik strony skarżącej pani Maria Mitręga, która 
zabierała głos reprezentując stronę mieszkańców. Ponadto na prośbę gości będących na 
sesji wyświetlone zostały zdjęcia działek po opadach deszczu, których dotyczyła skarga.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman, 
Radny Mariusz Rejman, 
Pani Maria Mitręga, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marek Uberman, 
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Radny Mariusz Rejman (Ad Vocem), 
Radny Jan Magoń (Ad Vocem), 
Radny Zbigniew Grad, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marek Uberman, 
Marcin Mazur radca prawny, 
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Radny Mariusz Rejman (Ad Vocem), 
Marcin Mazur radca prawny, 
Radny Michał Mac, 
Radny Jan Magoń (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Radny Józef Buk, 
Radny Michał Mac (Ad Vocem), 
Marcin Mazur radca prawny, 
Radny Michał Mac (Ad Vocem), 
Radny Jan Panek, 
Janusz Wolski Dyrektor ZDP w Łańcucie,  
Pani Maria Mitręga, 
Adam Krzysztoń Starosta, 
Radny Jan Magoń, 
Janusz Wolski Dyrektor ZDP w Łańcucie,  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Do projektu uchwały zostały zgłoszone poprawki. 
 
Pierwszy wniosek zgłosiła radna Monika Roman dotyczący zmiany treści uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi w paragrafie 1 ust. 3 poprzez dodanie słowa 
„bezzwłoczne” wykonanie odwodnienia zapobiegającego zalewaniu działek".  
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Natomiast radny Zbigniew Grad zgłosił wniosek dotyczący zmiany treści uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi w paragrafie 1 ust. 3 poprzez dopisanie na końca zadania: 
„do końca I półrocza 2022 r.”  
 
Radny Michał Mac zgłosił wniosek dotyczący zmiany treści uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi dotyczący zmiany w paragrafie 1 ust. 1 polegający na zamianie 
słowa „bezzasadną” na słowo „zasadna”.  
 
Mając na uwadze zgłoszone wnioski Przewodniczący Rady poinformował, że podda 
pod głosownie wnioski, rozpoczynając głosowanie od wniosku najdalej idącego.  
 
Głosowano wniosek najdalej idący: 
Radnego Michała Maca dotyczący zmiany treści uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
dotyczący zmiany w paragrafie 1 ust. 1 polegający na zamianie słowa „bezzasadną” na 
słowo „zasadna”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, 
Wojciech Szura 
PRZECIW (12) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard 
Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Magoń 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został odrzucony. 
 
Następnie głosowano: 
Wniosek radnej Moniki Roman dotyczący zmiany treści uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi dotyczący zmiany w paragrafie 1 ust. 3 poprzez dodanie słowa 
„bezzwłocznie” wykonanie odwodnienia zapobiegającego zalewaniu działek.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard 
Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, 
Wojciech Szura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Magoń 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Wniosek został przyjęty.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że podda pod głosowanie projekt uchwały wraz 
z naniesioną poprawką.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard 
Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, 
Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Uchwała Nr XXIX/214/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Kochman Sekretarz Powiatu.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji, którą przedstawił Józef Buk Przewodniczący Komisji.  
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W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Radny Jan Panek, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu, 
Robert Kochman Sekretarz Powiatu, który zaproponował, aby oprócz wymienionych 
instytucji uchwałę wysyłać jeszcze do Ministerstwa Zdrowia.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Uchwała Nr XXIX/215/2021 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
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Uchwała Nr XXIX/216/2021 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Uchwała Nr XXIX/217/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
Ad. 14.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem odnośnie etapowania inwestycji, która 
będzie realizowana z Polskiego Ładu – budowa hali sportowej przy ZS Nr 1 w Łańcucie 
oraz jaki jest wkład własny samorządu powiatowego. 
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Pan Starosta przekazał, że inwestycja została z etapowana ze względu na bardzo trudny 
teren. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że wkład własny wynosi 10% jest to kwota około 
1 300 000 zł  
 
Radny Jan Magoń zwrócił się zapytaniem odnośnie procedowania tematu na 
posiedzeniu Zarządu Powiatu odnośnie powstania Młodzieżowej Rady Powiatu.  
Do powyższego głos zabierali: pani Wicestarosta oraz pan Starosta.  
 
 
Ad. 15.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie współpracy gmin i miasta 
Łańcuta z powiatem w zakresie utrzymania czystości chodników w okresie letnim, 
zimowym, jesiennym (mieszkaniec z ulicy Kopernika w Łańcucie skarżył się na 
zalegające liście). Zapytała czy w tej sprawie zostało zawarte porozumienie z miastem 
Łańcut oraz czy coś w tym zakresie się zmieniło. 
Pan Starosta odpowiadając poinformował, że powiat wystosował propozycję 
współpracy do wszystkich samorządów, miasto Łańcut nie odpowiedziało pozytywnie 
na tą współpracę.  
Pan Dyrektor Wolski poinformował, że na ulicy Kopernika został postawiony kontener 
na liście.  
W tej sprawie głos zabierał: 
Radny Michał Mac  
Radna Monika Roman (Ad Vocem) 
Przewodniczący Rady Marek Uberman. 
 
Radny Jan Magoń poinformował, że złożył pismo, w którym zostały zawarte wnioski 
i uwagi mieszkańców zgłoszone na zebraniu wiejskim w Wysokiej odnośnie 
przebudowywanej drogi powiatowej w Wysokiej (pismo w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniami odnośnie:  
- wycieku danych osobowych na BIP-ie, 
- działki powiatowej obok kościoła Michała Archanioła w Łańcucie. 
 
Radny Mariusz Rejman zgłosił wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych w Łańcucie 
i Zarządu Powiatu Łańcuckiego odnośnie tematu, który dyskutowany był w punkcie 
dotyczącym rozpatrzenia skargi. Stwierdził, że za błędy, które pojawiły się na drodze 
w znacznym stopniu odpowiada projektant, w związku z powyższym do naprawienia 
szkód należałoby zobowiązać projektanta.  
 



16 
 

Pan Dyrektor ZDP w Łańcucie przekazał, że jeżeli będzie taka możliwość to na pewno 
sprawa ta zostanie w ten sposób wykonana, aby projektant przynajmniej gratisowo 
zaprojektował inwestycję, która będzie ponowie realizowana.  
Radny Jan Panek zaapelował, aby zwrócić także uwagę na przeprowadzone czynności 
przez inspektora nadzoru, który odbierał inwestycję.   
Pan Dyrektor ZDP poinformował, że zadaniem inspektora nadzoru jest przede 
wszystkim sprawdzenie tego, czy realizacja inwestycji była zgodna z projektem. 
 
Pan Dyrektor ustosunkował się także do wcześniejszego zapytania radnego Michała 
Maca informując, że na etapie ogłaszania przetargu został omyłkowo ogłoszony na BIP 
załącznik z danymi osobowymi. ZDP powyższa omyłkę rozwiązał zgodnie 
z obwiązującymi procedurami.  
W tej sprawie wypowiadał się także Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady 
Powiatu.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki poinformował, że działka przy kościele Michała 
Archanioła została uporządkowana i w przyszłości będzie rozważana jej sprzedaż.  
 
 
Ad. 16.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Szura 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Protokół Nr XXVIII / 2020 z dnia 22 września 2021 r. został przyjęty. 
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Ad. 17.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych Rada Powiatu Łańcuckiego minutą ciszy uczciła pamięć zmarłego 
Ryszarda Mędrali radnego i członka Zarządu Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Ad. 18.  
Zakończenie. 
 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął 
obrady XXIX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

________________________________________ 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


